
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Kobiaka 

na 19. posiedzeniu Senatu 

w dniu 17 grudnia 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw zagranicznych Zbigniewa Raua 

Docierają do mnie niepokojące informacje o funkcjonowaniu polskich konsulatów, co chciałbym przed-

stawić na jednym z przykładów. 

Wielu obywateli Rzeczypospolitej ma problem już na etapie umówienia wizyty, co znacznie utrudnia roz-

poznanie dość pilnych spraw, jak chociażby sprawy wyrobienia paszportu. Zrozumiałych wydaje się wiele 

komplikacji wynikających z sytuacji epidemiologicznej, niemniej jednak Polacy, którzy zamieszkują Norwe-

gię, zmagają się z problemem bardzo długich kolejek, przez co nie mogą załatwić bieżących spraw. Sygnali-

zuje się, że takie sprawy jak wyrobienie dokumentu, bez względu na inne czynniki, winny być załatwiane 

w standardowym czasie. 

Chciałbym uzyskać informację, czy Ministerstwo Spraw Zagranicznych podejmuje działania prowadzące 

do ułatwienia dostępu do polskich konsulatów, a jeśli nie, to czy takie działania są planowane. 

Z poważaniem 

Andrzej Kobiak 

 


